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PROTOKÓŁ Nr V/2019 

SESJI  RADY GMINY  BOĆKI 

z dnia 26 czerwca 2019 roku 

 

odbytej w Gminnym Ośrodku Kultury w Boćkach przy ul. Dubieńskiej 11, pod 

przewodnictwem Pani Małgorzaty Jóźwiak Przewodniczącej Rady Gminy. 

Obrady rozpoczęto o godz. 10oo, a zakończono o godz. 1340 . 

Stan Rady   - 15 

Obecnych    - 15 

Radni obecni na Sesji: 

1. Chmur Eugeniusz   8.  Piotrowska Krystyna 

2. Jóźwiak Małgorzata   9. Matwiejuk Jarosław 

3. Jakimiuk Anatol             10. Tatarczuk Przemysław  

4. Jurkowicz Marta Anna            11. Wierciński Wojciech 

5. Koptewicz Walentyna             12. Zawadzki Piotr 

6. Król Adam                         13. Zalewska Katarzyna                           

7. Lipiński Zbigniew             14. Zambrowski Paweł 

                                                 15. Skomorowski Marek 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Dorota Kędra Ptaszyńska Wójt Gminy 

2. Korycki Walenty, Sekretarz Gminy 

3. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy  

4. Fiedorowicz Stanisław – Prezes Wodociągi Podlaskie 

5. Żarowicz Agnieszka- Kierownik Wodociągi Podlaskie 

6. Rajecki Jarosław – Kierownik Rejonowy Wodociągi Podlaskie 

7. Monach Piotr – Wiceprezes Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych w Hajnówce 

8. Kazimierz Pietraszko, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Boćkach 

9. Litewnicka Ewa, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Andryjankach 

10. Marta Tymińska-Malinowska, Dyrektor GOK Boćki 

11. Tołoczko Barbara, Kierownik GOPS Boćki 

12. Kruszewska Monika, Kierownik Referatu U.G. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Małgorzata Jóźwiak przystąpiła do otwarcia obrad Sesji. 

Powiedziała, że na stan radnych 15, w obradach uczestniczy 15 radnych, obrady są 

prawomocne. Poinformowała, że obrady są nagrywane i odczytała informację następującej 

treści: „Uprzejmie informuję, że obrady Rady Gminy Boćki są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających dźwięk i obraz. Uczestnicząc w Sesji Rady Gminy wyrażacie 

Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 

ust. 1 lit. A oraz art. 9 ust. 2 lit. E rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 

2016/679 w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 

osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 

95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 2016 roku – tzw. 

RODO.” 
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(Link do Transmisji obrad Sesji Rady Gminy Boćki na stronie internetowej 

http://bip.ug.bocki.wrotapodlasia.pl/rad_gmi/transmisje_obrad_rady_gminy_boki/ 

lub https://www.youtube.com/watch?v=yfsqPv_rHCU 

Następnie Przewodnicząca powitała radnych i inne osoby biorące udział w Sesji. 

Poinformowała, że radni chcąc zabrać głos muszą podejść do mównicy do mikrofonu. 

Przewodnicząca nadmieniła, że porządek obrad radni otrzymali, zapytała czy są jakieś uwagi 

do porządku obrad. Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca zapytała, kto jest za przyjęciem porządku obrad i przeprowadziła 

głosowanie:    

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za przyjęciem porządku obrad oddano 15 głosów 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0. 

Imienne głosowanie radnych Nr 1 za przyjęciem porządku obrad, stanowi załącznik 1 

do protokołu. 

1. Otwarcie V Sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Gminy  

4. Przyjęcie uchwały nr V/29/2019 w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Boćki oraz określenie granic ich obwodów, 

5. Przyjęcie uchwały nr V/30/2019 w sprawie ustalenia sieci publicznych oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania 

przedszkolnego przy szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Boćki, 

6. Przyjęcie uchwały nr V/31/2019 w sprawie zatwierdzenia Regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków, 

7. Przyjęcie uchwały nr V/32/2019 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty, 

8. Przyjęcie uchwały nr V/33/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Bielskiemu na przebudowę drogi powiatowej Nr 1751B Andryjanki – Wygonowo, Etap 

II, 

9. Przyjęcie uchwały nr V/34/2019 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019, 

10. Informacja o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 

11. Przedstawienie raportu o stanie gminy Boćki za 2018 rok  

12. Debata nad raportem o stanie gminy Boćki 

a) Głosy radnych 

b) Głosy mieszkańców 

13. Głosowanie w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Boćki wotum zaufania, /uchwała nr 

V/35/2019/ 

14. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Boćki, 

15. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Gminy Boćki, 

16. Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy Boćki 

17. Przyjęcie uchwały nr V/36/2019 w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Boćki za 2018 rok, 

http://bip.ug.bocki.wrotapodlasia.pl/rad_gmi/transmisje_obrad_rady_gminy_boki/
https://www.youtube.com/watch?v=yfsqPv_rHCU
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18. Wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Boćki za 2018 

rok 

19. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Boćki, 

20. Przyjęcie uchwały nr V/37/2019 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Boćki z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok 

21. Przedstawienie Oceny Zasobów Pomocy Społecznej (do wglądu na stronie: 

https://bip.gops.ug.bocki.wrotapodlasia.pl    zakładka - sprawozdania z działalności) 

22. Interpelacje i zapytania radnych 

23. Sprawy różne, wolne wnioski  

24. Zamknięcie obrad sesji 

 

Ad pkt 3. Przewodnicząca nadmieniła, że protokół z Sesji był wyłożony na 7 dni przed Sesją i 

na posiedzeniach komisji, do dnia dzisiejszego uwag nikt nie zgłosił. Przewodnicząca poddała 

pod głosowanie przyjęcie protokołu obrad z IV Sesji Rady Gminy. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za przyjęciem protokołu obrad oddano 12 głosów 

przeciw 0 głosy, wstrzymało się 3. 

Imienne głosowanie radnych Nr 2 za przyjęciem protokołu obrad IV Sesji, stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

Ad pkt 4. Przewodnicząca poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisji, czy 

istnieje potrzeba ponownego przedstawienia zagadnienia. Głos zabrała Pani Krystyna 

Piotrowska zwracając się z prośbą żeby w skrócie omówić uchwały, ponieważ mieszkańcy 

chcieliby wiedzieć o co w nich chodzi. Przewodnicząca odpowiedziała, że każdy projekt 

uchwały zamieszczony jest w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Boćki do 

wglądu dla wszystkich zainteresowanych. Pan Adam Król zabrał głos mówiąc, że może 

trzeba by było zapytać dyrektorów szkół czy nie mają nic przeciwko granicom obwodów 

szkół podstawowych z terenu Gminy Boćki. Przewodnicząca odpowiedziała, że granice 

obwodów nie uległy zmianie i poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, „za” przyjęciem uchwały oddano 15 głosów, 

przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Imienne głosowanie radnych Nr 3 za przyjęciem uchwały Nr V/29/2019 Rady Gminy 

Boćki, stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Uchwała Nr V/29/2019 Rady Gminy Boćki z dnia 26 czerwca 2019 roku w sprawie 

ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Boćki oraz 

określenie granic ich obwodów- podjęta jednogłośnie. 

Ad pkt 5. Przewodnicząca poinformowała, że projekt uchwały był również omawiany na 

komisji, zmian nie ma i poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, „za” przyjęciem uchwały oddano 15 głosów, 

przeciw 0, wstrzymało się 0. 
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Imienne głosowanie radnych nr 4 za podjęciem Uchwały Nr V/30/2019 Rady Gminy 

Boćki, stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Uchwała Nr V/30/2019 Rady Gminy Boćki z dnia 26 czerwca 2019 roku w sprawie 

ustalenia sieci publicznych oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz 

innych form wychowania przedszkolnego przy szkołach podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Boćki - podjęta jednogłośnie. 

 

Ad pkt 6. Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że tematyka tego zagadnienia była 

omawiana na komisjach. Poprosiła o zadawanie pytań. Pan Paweł Zambrowski zabrał głos w 

temacie mówiąc, że w regulaminie jest podana informacja o planowanym na dobę zużyciu 

wody w gospodarstwach domowych 0,5 m3, dlaczego nie ma sprecyzowanych przepisów co 

do ilości zużycia wody w gospodarstwach rolnych gdzie tej wody zużywa się 3,5 m3 lub 

nawet 10 m3 na dobę. Dlaczego jest bardzo niskie ciśnienie wody? Czy ponownie zostaliśmy 

podłączeniu do wodociągu Koszewo gm. Brańsk? 

Głos zabrał Pan Stanisław Fiedorowicz – Prezes Spółki Wodociągi Podlaskie mówiąc, że 

regulamin, który radni otrzymali jest pewnym schematem, który otrzymały wszystkie gminy, 

które obsługujemy. Staraliśmy się nie wchodzić w szczegóły, żeby nie zabrnąć w ślepy 

zaułek. Odnośnie słabego ciśnienia wody związane jest to z prawami fizyki. Jeżeli mamy 

odbiorców na końcu linii wodociągowej to tam będzie słabsze ciśnienie. Sieć budowana 

kilkanaście lat temu posiada przekroju 100-110, jeżeli sieć jest krótsza może mieć większe 

przekroje sieci, ale to nie zwiększa ciśnienia wody. W dużej mierze jest to związane z 

wydajnością pompy. Jeżeli chodzi o wodociąg Koszewo, Prezes mówił, że starają się 

zabezpieczyć wodę dla wszystkich mieszkańców i odłączenie od gm. Brańsk nie oznaczało, 

że nie będziemy korzystać w miarę potrzeb z ich usług. Pan Stanisław Fiedorowicz wręczył 

wszystkim radnym ustalone taryfy za wodę i ścieki dla gm. Boćki i pokrótce omówił przyjęte 

przez Wody Polskie taryfy dla gm. Boćki. (w załączeniu do protokołu). Wspomniał, że od 

2018 roku administrują siecią wodociągową gminy. W pierwszym roku stawki za wodę 

ustalała sama gmina i nie były one zmienione w stosunku do poprzednich lat. Natomiast od 

tego roku taryfy ustala Spółka Wodociągi Podlaskie, a mówiąc bardziej szczegółowo Spółka 

wystąpiła z wnioskiem do Wód Polskich, które po przedstawieniu uwag, zatwierdziły nasz 

wniosek. Prezes powiedział, że przeprowadzili wiele rozmów z Panią Wójt i Panią Skarbnik 

na temat cen za zużytą wodę. Propozycja ze strony gminy była taka, żeby ceny nie podnosić. 

Jednak mając ponad 160 tys. zł straty na wodociągu w minionym roku postanowiliśmy 

podnieść stawki za wodę i ścieki. Taryfa została zatwierdzona na 36 miesięcy. W pierwszych 

12 miesiącach obowiązywania taryfy stawka zmienia się z 2,40 zł/m3netto do 2,60 zł/m3 netto 

abonament 3,50 zł/m-c. Natomiast cena ścieków wzrasta z 4,00 zł/m3netto do 4,37 zł/m3netto. 

Zostaje również wprowadzona stawka opłaty abonamentowej, która wcześniej nie 

obowiązywała i będzie wynosiła 3,00 zł/m-c.  

Głos w sprawie zabrała także Kierownik Obsługi Klienta i Rozliczeń Wody Agnieszka 

Żarowicz. W skrócie przedstawiła procedurę tworzenia Regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków. Mówiła również o ustalaniu taryf na wodę i ścieki. Wniosek na 

nowe taryfy wraz z analizą poniesionych kosztów, został złożony do Wód Polskich 120 dni 

przed zakończeniem obowiązywania poprzednio przyjętych taryf. Dwukrotnie Spółka 
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Wodociągi Podlaskie uzupełniała wniosek. Ostatecznie Wody Polskie wydały decyzję 

zatwierdzającą taryfy dla gm. Boćki. Od lipca będą obowiązywały nowe taryfy. 

Pan Wojciech Wierciński zabrał głos mówiąc, że radni nie głosują za ceną wody i ścieków 

tylko za przyjęciem regulaminu, w którym nie ma mowy o stawkach za wodę i ścieki. 

Następnie głos zabrał radny Adam Król, który miał uwagi do regulaminu. Zaproponował żeby 

zamiast 3 m3 maksymalne zużycie wody zwiększyć do 5 m3.  Twierdził również że absurdalne 

jest, iż przez tyle lat od momentu wybudowania hydroforni w Boćkach nie zostały do niej 

podłączone wszystkie miejscowości w gminie, wówczas cena wody byłaby znacznie niższa 

od ostatnio zatwierdzonej. Nawiązał również do ciśnienie wody, które nawet 800 metrów od 

hydroforni w Boćkach jest wg Radnego bardzo słabe. Prezes Stanisław Fiedorowicz odnosząc 

się do słów Radnego Adama Króla powiedział, że odradza temat uszczegóławiania 

regulaminu. Jeżeli uda się odłączyć od wodociągów z gmin sąsiednich to koszty zostaną 

zmniejszone o około 300 tys. zł. wówczas będziemy patrzeć na obowiązujące taryfy, które są 

ustalone na 36 m-cy. 

Odnośnie awarii sieci wodno-kanalizacyjnej głos zabrał Kierownik Rejonowy Pan Jarosław 

Rajecki. Mówił, że do dnia dzisiejszego na terenie gminy zanotowano 54 awarie, w tym 42 na 

linii wodociągowej zaś 12 na kanalizacji. Prezes Spółki tłumaczył, że odnośnie ciśnienia i 

ilości wody prawdopodobnie problem rozwiązałby zbiornik wyrównawczy, którego 

projektant niestety nie zaprojektował, a na dzień dzisiejszy taki zbiornik o pojemności 50 tys. 

m3 kosztuje 150 tys. zł.  

Po wyczerpaniu tematu Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, „za” przyjęciem uchwały oddano 11 głosów, 

przeciw 2 głosy, wstrzymało się 2. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 5 za podjęciem Uchwały Nr V/31/2019 Rady Gminy 

Boćki, stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Uchwała Nr V/31/2019 Rady Gminy Boćki z dnia 26 czerwca 2019 roku w sprawie 

zatwierdzenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków - podjęta 

większością głosów. 

 

Ad pkt 7. Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu Pana Piotra Monacha Wiceprezesa 

Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych w Hajnówce, który pokrótce starał się wytłumaczyć 

wzrost kosztów utylizacji i unieszkodliwiania odpadów komunalnych. Powiedział, że po 

przetargu cena za odpady w gminie Boćki wzrasta o 58%, zaś w kraju wzrost cen kształtuje 

się na poziomie 60-80%. Próbował naświetlić wszystkim zebranym, iż znacznie wzrasta cena 

unieszkodliwiania i transportu poszczególnych frakcji odpadów. Na wzrost cen ma wpływ 

także zmiana przepisów i nałożenie wymogów przez ustawodawcę. Mówił również, że gmina 

oddaje do zagospodarowania znaczne ilości odpadów biodegradowalnych i 

wielkogabarytowych.  

Radna Krystyna Piotrowska zapytała, czy jeżeli teraz ktoś wystawi popiół to zostanie on 

odebrany. Wiceprezes odpowiedział, że odpady zostaną zabrane podczas selektywnej zbiórki 

odpadów. 
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Radny Adam Król zasugerował, że Wiceprezes mówił o wzroście cen o 58% a radnym i 

mieszkańcom przedstawia się projekt uchwały gdzie cena za odpady wzrasta 100%, skąd ta 

różnica. Pani Wójt dodała, że ten temat i szczegółowa kalkulacja kosztów były omawiane na 

komisjach. Głos zabrała również Pani Monika Kruszewska, która powiedziała, że 

proponowana kwota została wyliczona zgodnie z ustawą o utrzymaniu czystości i porządku w 

gminach. Dodała również, że do prognozy wzięto koszty które musimy zapłacić dla firmy  + 

koszty obsługi administracyjnej i to należy podzielić na liczbę mieszkańców, którzy złożyli 

deklarację na odpady komunalne. Od obecnych na sali obrad sołtysów docierały zapytania a 

co z tymi zaległościami. Pani Monika Kruszewska odpowiedziała, że zostało wystawionych 

26 tytułów wykonawczych na kwotę 6 tys. zł, wysłano 142 upomnienia na kwotę 24 tys. zł 

oraz 183 informacje. Dodała, że z ogólnej kwoty zaległości w granicach 48 tys. zł, 24 tys. zł 

są to zaległości z poprzednich lat, natomiast pozostałe 24 tys. zł są to zaległości bieżące, które 

na bieżąco są ściągane. Zaległości nie są liczone do prognozy. Pani Wójt wyjaśniła, że gmina 

do tej pory płaciła dla firmy odbierającej odpady 10 zł od osoby, czyli dokładała 3 zł do 

każdego mieszkańca i to są zaległości, które pokrywała gmina z własnych środków. Sołtys 

wsi Piotrowo-Krzywokoły zapytał dlaczego w Mieście Siemiatycze stawka za 

niesegregowane wynosi 16 zł a w naszej gminie 20 zł, dlaczego w gm. Dziadkowice za 

segregowane płacą 6 zł a u nas stawka tak drastycznie wzrasta, przecież w tamtych gminach 

też odbiera PUK i za niższą kwotę. Pani Monika Kruszewska wyjaśniła, że te gminy  miały 

bardzo długie umowy podpisane z Przedsiębiorstwem, które kończą się im dopiero w tym 

roku i nie ogłaszały jeszcze nowych przetargów, ale zapewne po przetargach ceny będą 

zbliżone do naszych. Pan Wojciech Wierciński zabrał głos tłumacząc, że jeżeli stawka od 

osoby za odpady komunalne wynosiłaby 10 zł, wówczas gmina dokładałaby z własnych 

środków 4 zł, a co za tym idzie nie było by pieniędzy na inne inwestycje. Drugą sprawą jaką 

przedstawił Radny był fakt, iż do przetargu przystąpił tylko jeden oferent. Brak konkurencji 

podnosi koszty. Pan Adam Król zapytał jeżeli stawkę opłaty zostawilibyśmy na 

niezmienionym poziomie czyli 7 zł to ile rocznie gmina dokładałaby do odbioru odpadów 

komunalnych. Pani Monika Kruszewska odpowiedziała, że byłaby to kwota około 24 tys. zł  

miesięcznie x 12. Rocznie wychodziłoby około 288 tys. zł. Głos zabrała też Radna Krystyna 

Piotrowska pytając dlaczego nie ma możliwości ściągnięcia zaległości, po co gmina ma 

ponosić dodatkowe koszty za upomnienia czy komornicze. Do dyskusji włączył się także 

mieszkaniec gminy Pan Waldemar Rynans, twierdząc że przetarg na odpady został wygrany 

na kwotę około 800 tys. zł a umowa jest na 1,5 roku. Według wyliczeń Pana Rynansa 800 tys. 

zł podzielić na 36 m-cy to jest około 23 tys. zł. Natomiast umowa jest zawarta na 18 m-cy, 

więc kwota opłaty za odbiór odpadów komunalnych wynosiła będzie około 43 tys. zł 

miesięcznie. Więcej pytań nie zgłoszono, więc Przewodnicząca poddała pod głosowanie 

projekt uchwały.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, „za” przyjęciem uchwały oddano 11 głosów, 

przeciw 3, wstrzymał się 1. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 6 za podjęciem Uchwały Nr V/32/2019 Rady Gminy 

Boćki, stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Uchwała Nr V/32/2019 Rady Gminy Boćki z dnia 26 czerwca 2019 roku w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia wysokości tej opłaty -  podjęta większością głosów. 

 

Ad pkt 8. Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu porządku obrad, prosząc Panią Wójt 

o zabranie głosu w tej sprawie. Wójt Gminy poinformowała, że Starostwo Powiatowe 

wystąpiło do gminy z prośbą o partycypację w kosztach remontu odcinka drogi powiatowej 

Andryjanki-Wygonowo. Na tę drogę prawdopodobnie zostanie przyznane dofinansowanie 

tzw. „schetynówka”, w wysokości 800 tys. zł. natomiast powiat proponuje żebyśmy dołożyli 

po 400 tys. zł. Pani Wójt zaproponowała kwotę 200 tys. zł.  Głos zabrała Pani Krystyna 

Piotrowska twierdząc, że sensowne było by zakończenie tej inwestycji skoro dostaliśmy spora 

kwotę dofinansowania. Po wyczerpaniu tematu Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie 

nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, „za” przyjęciem uchwały oddano 15 głosów, 

przeciw 0, wstrzymało się 0. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 7 za podjęciem Uchwały Nr V/33/2019 Rady Gminy 

Boćki, stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Uchwała Nr V/33/2019 Rady Gminy Boćki z dnia 26 czerwca 2019 roku w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na przebudowę drogi powiatowej 

Nr 1751B Andryjanki – Wygonowo, Etap II -  podjęta jednogłośnie. 

 

Ad pkt 9. Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu Panią Mirosławę Andrzejuk – Skarbnik 

Gminy, która powiedziała, że plan dochodów i wydatków zwiększa się po obu stronach na 

realizację projektu „Idea kilometra zero” o kwotę 85902 zł, jest to projekt w 100% 

refundowany oraz zwiększa się o kwotę 14700 zł na zakup stroi tradycyjnych, patriotycznych. 

Jest to dotacja w 50% refundowana z Urzędu Marszałkowskiego Woj. Podlaskiego. Przenosi 

się po stronie dochodów 112655 zł na podstawie promesy MSWiA. Środki te były przyjęte do 

budżetu po stronie dochodów bieżących teraz zostają zapisane jako dochód majątkowy. Jeżeli 

chodzi o przeniesienia w planie wydatków o kwotę 263239 zł, na to składa się 200000 zł  

dotacja dla Powiatu Bielskiego, 22000 zł na przebudowę drogi gminnej Granica Sielc-

Holonki, 20000 zł wkład do projektu utworzenie Klubu Senior+ w Dubnie, 15300 zł udział 

własny przy realizacji projektu zakup stroi tradycyjnych, patriotycznych. Dodała również, iż 

w treści uchwały zasadniczej pojawia się zapis dający Wójtowi Gminy możliwość udzielania 

w roku budżetowym pożyczek na realizację zadań z udziałem środków pochodzących z 

budżetu Unii Europejskiej do łącznej kwoty 105.000 zł. jest to pożyczka, o którą mogą 

ubiegać się instytucje kultury. Pytań w temacie nie zgłoszono, więc Przewodnicząca 

przegłosowała projekt uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, „za” przyjęciem uchwały oddano 14 głosów, 

przeciw 0, wstrzymał się 1. 
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Imienne głosowanie radnych nr 8 za podjęciem Uchwały Nr V/34/2019 Rady Gminy 

Boćki, stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Uchwała Nr V/34/2019 Rady Gminy Boćki z dnia 26 czerwca 2019 roku w sprawie 

zmian w budżecie gminy na rok 2019 -  podjęta większością głosów. 

 

Ad pkt 10. Pani Wójt poinformowała, iż w okresie międzysesyjnym uczestniczyła w 

następujących spotkaniach: 

- kilka spotkań roboczych w sprawie Centrum Integracji Społecznej w Łomży, 

- spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim Woj. Podlaskiego dot. Centrum Integracji 

Społecznej, 

- wizyty w firmach sprzedających sprzęt komunalny, 

- spotkanie Lokalnej Grupy Działania Puszcza Białowieska dot. Projektu, 

- spotkanie z nowo wybranymi i już kończącymi swoje kadencje sołtysami gminy, 

- ogłosiliśmy 5 przetargów: z czego 3 na drogi, 2 na drogi zostały rozstrzygnięte (Pasieka i 

Piotrowo-Krzywokoły – Wygonowo), przetarg na odbiór odpadów komunalnych oraz 

przetarg na Dubno, utworzenie Klubu Senior+, do którego musimy dołożyć 20 tys. zł, 

- walne zgromadzenie Związku Gmin Regionu Puszczy Białowieskiej - na którym 

rozmawiano o utworzeniu grupy zakupowej na zakup energii elektrycznej, 

- 110-lecie Ochotniczej Straży Pożarnej w Boćkach. 

Pan Paweł Zambrowski zapytał kiedy będzie zakupiony traktor z funduszu sołeckiego, 

ponieważ już rok mija i zaraz będzie następny fundusz a tamten jest jeszcze niewykorzystany.  

Pan Adam Król zapytał dlaczego Pani Wójt dostała odznaczenie na obchodach 110-lecia OSP 

w Boćkach, przecież nie jest strażakiem. Pani Wójt odpowiedziała, że dostała odznaczenie 

ponieważ od 12 lat jest członkiem wspierającym Stowarzyszenie OSP i pomaga im 

pozyskiwać dotacje zewnętrzne. Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 11. Przewodnicząca poinformowała zebranych, że Raport o stanie Gminy Boćki za 

2018 rok radni otrzymali, jest on także zamieszczony na stronie internetowej gminy. Głos 

Zabrała Radna Krystyna Piotrowska mówiąc, że Wójt Gminy Boćki złamała ustawę o 

samorządzie gminnym, której art. 28aa mówi, że raport powinien być przedstawiony Radzie 

Gminy do dnia 31 maja. Dodała, że Raport otrzymała 11 czerwca tak jak inni radni. Głos 

zabrał Sekretarz Gminy – Walenty Korycki, który wyjaśnił, że Raport został złożony na ręce 

Przewodniczącego Rady Gminy Boćki dnia 31 maja 2019 roku. Ustawa mówi, że złożenie dla 

Przewodniczącego Rady Gminy jest równoznaczne ze złożeniem całej Radzie Gminy. Słowa 

Sekretarza Gminy potwierdził obecny na sali obrad radca prawny.  

 

Ad pkt 12. Przewodnicząca na wstępie do debaty nad Raportem o stanie Gminy Boćki za 

2018 rok przedstawiła krótką informację jak ma przebiegać debata. Poinformowała, że 

najpierw głos będą zabierać Radni Gminy, a następnie głos będzie należał do mieszkańców, 

którzy do dnia wczorajszego zgłosili na piśmie chęć udziału w debacie. Pisemne zgłoszenie 

musiało być poparte 20 podpisami innych osób. Przewodnicząca dodała, że otrzymała 4 takie 

zgłoszenia od mieszkańców gminy. Następnie udzieliła głosu radnym: 

 



9 
 

Ad pkt 12 ppkt a 

Jako pierwszy głos zabrał Radny Paweł Zambrowski pytając, że pojawiła się propozycja 

sprzedaży dwóch działek w obrębie wsi Szumki i Olszewo, kto wystąpił z chęcią zakupu. 

Jednak Przewodnicząca poinformowała Pana Radnego, że w danym punkcie omawiany jest 

raport o stanie gminy za 2018 rok, a pytanie zadane przez Radnego nie jest związane z 

Raportem. Pouczyła, iż należy je zadać w sprawach różnych. 

Następnie głos zabrała Pani Krystyna Piotrowska. Rozpoczęła od tematu GOK-u w Boćkach. 

Pytała, co dalej będzie z tym budynkiem, ponieważ plany co do jego budowy, czy remontu 

cały czas się zmieniają, a koszty projektów gmina w dalszym ciągu ponosi. Kolejnym 

wątkiem, który poruszyła Radna były zbiorniki na gaz, gdzie przez kilka lat przychodziły 

bardzo wysokie rachunki za ogrzewanie Centrum Kulturalno – Turystycznego, ponieważ 

zbiorniki były dzierżawione od firmy, która miała jedyną wyłączność ich dopełniania i 

dawała cenę bardzo wygórowaną. W tej chwili zostało to zmienione na korzyść gminy. 

Następną sprawą, którą poruszyła Radna jest tzw. „Kwores”. Nawiązała w tej sprawie do 

planów podziału, gdzie wytyczona jest droga o szerokości 10 m. Mówiła również, że ci 

którzy użytkują sąsiednie działki i jeżdżą po tzw. „ Kworesie” powinni zadbać o otoczenie i 

czasami porównać drogę dojazdową i wykosić istniejący tam nieużytek. Kolejnym tematem 

poruszonym prze Panią Krystynę Piotrowską była Szkoła Podstawowa w Andryjankach, 

zaproponowała żeby Radni wybrali się obejrzeć budynek. Wspomniała także żeby dać do 

Szkoły jeden autokar na stałe, który dowoził by dzieci tylko do tej szkoły i tam stacjonował. 

Kolejna sprawa dotyczyła działek gminnych, Radna pytała czy na wszystkie działki zostały 

założone księgi wieczyste. Pani Krystyna Piotrowska pytała również na jakiej zasadzie 

dowożeni są więźniowie, co będzie dalej z rekultywacją wysypiska śmieci, czy wszyscy 

pracownicy mogą kierować samochodem służbowym oraz kiedy będą robione chodniki np. na 

ul. Wschodniej w Boćkach. 

Następnie głos zabrał Pan Adam Król, który zapytał o drogę biegnącą do oczyszczalni 

ścieków w Boćkach, jest to droga gminna ale leży na placu należącym do szkoły. Trzeba by 

było odizolować tę drogę od terenu szkoły bo istnieje prawdopodobne zagrożenie dla dzieci. 

Drugą sprawą, którą poruszył Radny jest wentylacja na hali sportowej przy Szkole 

Podstawowej w Boćkach. Dodał, że dzieci mdleją podczas większych uroczystości szkolnych. 

W debacie głos zabrał również Pan Wojciech Wierciński, który nawiązał do pytania Pani 

Krystyny Piotrowskiej o likwidacją jednej trasy autobusowej. Dodał, że Pani Wójt już dawno 

poczyniła działania zmierzające w tym kierunku. 

Ad pkt 12 ppkt b 

Jako pierwsza głos w debacie mieszkańców zabrała Pani Grażyna Nikończuk. Podziękowała 

Pani Wójt za zorganizowanie i opiekę nad placem zabaw przy świetlicy w Andryjankach, 

doposażenie Ochotniczej Straży Pożarnej w Andryjankach i przystąpienie przez nią do 

Krajowego Systemu Ratownictwa Gaśniczego. Pani Sołtys z Andryjanek dodała również, że 

przy współpracy z Urzędem Gminy Boćki zawiązało się we wsi Koło Gospodyń Wiejskich. Z 

funduszu sołeckiego zostały zakupione sprzęty i naczynia do świetlicy wiejskiej oraz tabliczki 

informacyjne z numerami domów, wyremontowane zostały także drogi w obrębie 

miejscowości. 

Drugim uczestnikiem debaty mieszkańców był Pan Waldemar Rynans, który na wstępie 

swojego wystąpienie powiedział, że gmina tak stoi jak nią zarządzają. Następnie dodał, że do 
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tej pory nie usłyszał głosu 1/3 Radnych. Zapytał również, co należy do obowiązków Sekretarz 

Gminy. Po co jeździli we dwoje z Panią Wójt na wybory sołtysów. Dlaczego to co ma 

Sekretarz w zakresie robił radca prawny i za to brał słone pieniądze. Pan Waldemar Rynans 

zwrócił się też do radcy prawnego z zapytaniem ile spraw w 2018 roku wygrał dla gminy. Na 

koniec swojego wystąpienia wskazał, że Wójt nie wie ile ma km dróg gminnych, bo wg niego 

za mało wykazano w Raporcie. 

Trzecim mieszkańcem, który zabrał głos w debacie była Pani Alina Jakubowska – Sołtys wsi 

Siedlece. Powiedziała, że niektórzy Radni przychodzą na sesję żeby się kłócić. Dodała, że 

sołtysi już tyle lat zarządzają swoimi miejscowościami, że wiedzą co mają robić i wiedzą też 

co się dzieje w gminie, ich nie trzeba uczyć. Na koniec wystąpienia dodała, że ludzie którzy 

oglądają sesje w internecie śmieją się i mówią co to za radni żeby się tak kłócili. 

Ostatnim mieszkańcem uprawnionym do zabrania głosu w debacie nad Raportem o stanie 

Gminy Boćki za 2018 rok był Pan Sławomir Dworakowski. Swoje wystąpienie rozpoczął od 

tego że GOK wymaga remontu, inwestycji. Ostatni remont tego budynku był w 1970 roku, w 

którym on sam brał udział. Od tego czasu praktycznie niewiele się zmieniło. A powinna 

powstać scena zewnętrzna (amfiteatr) żeby umożliwić występy na świeżym powietrzu. 

Nawiązał do boiska położonego w Boćkach, które można by było wydłużyć i poszerzyć, a 

nawet zrobić tam bieżnię. Wspomniał też o działkach gminnych położonych w Sołectwie 

Boćki III. Zaczynając od działki oznaczonej nr geodezyjnym 1463/3 od tzw. mostku a 

kończąc na działce 1498 przy piekarni, w tym miejscu można zorganizować ścieżkę 

ekologiczną.  

Po wyczerpaniu mówców w debacie Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu obrad 

sesji. 

 

Ad pkt 13. Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, „za” przyjęciem uchwały oddano 11 głosów, 

przeciw 0, wstrzymały się 4. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 9 za podjęciem Uchwały Nr V/35/2019 Rady Gminy 

Boćki, stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Uchwała Nr V/35/2019 Rady Gminy Boćki z dnia 26 czerwca 2019 roku w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy Boćki wotum zaufania  -  podjęta większością głosów. 

 

Ad pkt 14. Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu obrad prosząc Panią Wójt o 

zabranie głosu. Wójt Gminy Boćki przedstawiła w formie krótkiej prezentacji wykonanie 

budżetu za 2018 r. poinformowała też wszystkich zebranych że kilkukrotnie był on omawiany 

na komisjach. Na koniec dodała, że sukcesem jest iż w 2018 roku udało się gminie 

wypracować 1770000 zł wolnych środków, za które dokonamy spłaty pierwszej raty obligacji 

a reszta zostanie przeznaczona na inwestycje w gminie. 

 

Ad pkt 15. Przewodnicząca Rady Gminy Boćki odczytała opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Boćki. 
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O godzinie 13:00 Radny Adam Król opuścił salę obrad. 

 

Ad pkt 16. Przewodnicząca poprosiła Panią Walentynę Koptewicz – Przewodniczącą Komisji 

Rewizyjnej o odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy 

Boćki. Opinia została odczytana wszystkim zebranym. 

 

Ad pkt 17. Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, „za” przyjęciem uchwały oddano 12 głosów, 

przeciw 0, wstrzymały się 2. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 10 za podjęciem Uchwały Nr V/36/2019 Rady Gminy 

Boćki, stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Uchwała Nr V/36/2019 Rady Gminy Boćki z dnia 26 czerwca 2019 roku w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Boćki za 2018 rok -  podjęta większością głosów. 

 

Ad pkt 18. Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu obrad sesji. Głos w temacie zabrała 

Pani Walentyna Koptewicz, która odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Boćki za 2018 rok. 

 

Ad pkt 19. Przewodnicząca Rady Gminy Boćki odczytała opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie Wójtowi Gminy Boćki 

absolutorium. 

 

Ad pkt 20. Przewodnicząca odczytała uchwałę i poddała ją pod głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, „za” przyjęciem uchwały oddano 12 głosów, 

przeciw 0, wstrzymały się 2. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 11 za podjęciem Uchwały Nr V/37/2019 Rady Gminy 

Boćki, stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Uchwała Nr V/37/2019 Rady Gminy Boćki z dnia 26 czerwca 2019 roku w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Boćki z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok-  

podjęta większością głosów. 

 

Ad pkt 21. Przewodnicząca poinformowała, że Ocena Zasobów Pomocy Społecznej była 

przedstawiana na komisjach, zapytała czy istnieje potrzeba ponownego przedstawienia 

zagadnienia. Radni wyrazili opinię iż nie ma takiej potrzeby. Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 22. Głos jako pierwszy zabrał Radny Paweł Zambrowski. Zapytał kiedy w końcu 

zostanie rozstrzygnięty przetarg na zakup ciągnika z funduszu sołeckiego za 2018 rok, bo za 

chwilę rusza nabór wniosków do funduszu sołeckiego na kolejny rok a nie wykorzystano 

poprzedniego. Kolejna sprawa, którą poruszył Pan Radny dotyczyła sprzedaży żwirowni w 
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obrębie wsi Olszewo i Szumki. Pan Paweł Zambrowski pytał kto wystąpił z wnioskiem o 

chęć zakupu i na jakiej podstawie Wójt chce to sprzedać. Dodał, że był na żwirowni Olszewo 

i tam jeszcze można wydobywać żwir chociażby na zasypanie dziur w drogach. Po co płacić 

700 zł za wywrotkę żwiru, jeżeli ma się swój, który będzie można wydobywać po zakupie 

traktora i koparki. Radny nawiązał także do żwirowni Szumki, powiedział, że Wójt nie może 

jej sprzedać ponieważ jest to żwirownia wioskowa a nie gminna. Dlaczego sołtysi tych 

miejscowości, na których mają być sprzedawane żwirownie nie zostali o tym poinformowani. 

Powiedział, że w grudniu złożył reklamację żeby wykonawca poprawił drogę Bodaki –

Kolonia Bodaki, do chwili obecnej nie została poprawiona droga, nie przejechała też żadna 

równiarka. Dlaczego Wójt nie zabiega o swoje. Zwrócił też uwagę, że w gminie Boćki drogi 

wykonuje cały czas jedna firma, a jakość wykonania przez tę firmę pozostawia wiele do 

życzenia. Na zakończenie dodał, że jedynie na Pasiece są dobre drogi. 

 

Ad pkt 23. Głos zabrał Pan Kazimierz Pietraszko – Dyrektor Szkoły Podstawowej w 

Boćkach. Odpowiedział na pytania zadane przez Radnego Adama Króla. Wyjaśnił, że droga 

dojazdowa do oczyszczalni ścieków odgrodzona jest od placu szkoły specjalnym płotem z 

drzewostanu. Uczniowie korzystają z boiska dzięki uprzejmości Klubu Sportowego” Bocian 

Boćki”, w zamian boisko jest wykaszane. Jeżeli chodzi o stan wentylacji na hali sportowej 

dyrektor powiedział, że nie on to projektował ani obecne władze, ale wentylacja grawitacyjna 

na sali gimnastycznej się znajduje, są też zabezpieczenia z siatki na oknach, które zawsze 

można otworzyć. Dodał, że dzieci powinny zdrowo się odżywiać, spędzać więcej czasu na 

świeżym powietrzu i w ruchu wówczas nie będzie omdleń. 

Następnie głos zabrał Pan Czesław Wierciński Sołtys wsi Wiercień. Zwrócił się do Pani Wójt 

z prośba żeby interweniowała w sprawie suszy, ponieważ mamy podwyżki za wodę, odpady 

komunalne a pogoda nie sprzyja rolnikom. Dodał również, że sołtys na wsi dba o otoczenie 

świetlicy sam, tzn. sprząta i kosi trawę jeżeli szykuje się uroczystość, wszystko robi 

społecznie i nie żąda za to podwyżki, tak jak to robią radni w Boćkach. 

Kolejną osobą, która zabrała głos był Pan Waldemar Bujno – Sołtys wsi Piotrowo-

Krzywokoły. Na wstępie odpowiedział Radnemu Zambrowskiemu, że jeszcze nie słyszał 

żeby na którąkolwiek drogę była gwarancja. Jeżeli jest odbiór drogi to na odbiorze 

obowiązkowo powinien być obecny radny z danego okręgu. Pan Sołtys zapytał również kto 

płaci za wodę z której korzystają strażacy i dodał że straty na wodzie można jakoś uszczelnić. 

Nawiązał również, że chciałby otrzymać w wersji papierowej „Regulamin dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków”, ponieważ nie każdy ma internet a może mieszkańcy będą chcieli 

zapoznać się z regulaminem. Pan Waldemar Bujno zapytał również do kogo zgłaszać i kto 

powinien zadbać o skrzyżowania dróg np. Żołoćki – Wojtki, Siekluki w kierunku drogi 

krajowej nr 19, ponieważ są one mocno zaniedbane i przy wyjeżdżaniu nic nie widać. Dodał 

że bardzo łatwo tam o stłuczkę. Pani Przewodnicząca odpowiedziała, że jeżeli są to 

skrzyżowania dróg powiatowych to należy zgłaszać bezpośrednio do Starostwa Powiatowego 

w Bielsku Podlaskim. 

Następnie głos zabrał Pan Waldemar Rynans. Stwierdził, że na ostatnim posiedzeniu Komisji 

Rady Gminy Boćki było powiedziane, że jest wykonanej tyle dokumentacji na drogi, że na 

drogę Bodaki – Bodaki kolonia nie zrobimy. Na koniec dodał dlaczego więc w marcu robiono 

dokumentację na drogi Sielc-Holonki oraz drogę na Pasiece. 
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Głos zabrała Pani Krystyna Piotrowska pytając, czy mamy możliwość wpłynąć na właścicieli 

działki nieopodal Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach żeby uprzątnęli swoją posesję. 

Jednym Pani Wójt kategorycznie nakazuje posprzątać a innym się odpuszcza. 

Pani Wójt odpowiedziała na pytanie odnośnie sprzedaży wyrobisk w miejscowościach 

Olszewo i Szumki. Poinformowała, że chciała tylko naświetlić temat radnym. Chciała znać 

ich zdanie czy sprzedawać działki czy się wstrzymać. Jednak na ten temat zrobiono burzę w 

szklance wody. Jeżeli działki będą wystawione na sprzedaż będzie na pewno zorganizowane 

spotkanie z mieszkańcami danej miejscowości i podjęta przez nich decyzja będzie wiążąca.  

Wówczas działki będą wystawione do przetargu. Powiedziała również, że jeden z członków 

Klubu Radnych „Dla Gminy Boćki” złożył 6 doniesień do CBA przez co sparaliżował pracę 

Urzędu Gminy Boćki na trzy tygodnie, ponieważ trzeba było kserować tony akt i 

przekazywać je Prokuraturze i Policji. Nie łatwiej było przyjść i zapytać.  

Pan Waldemar Bujno wrócił do sprawy mienia gminnego i tego że się nie informuje 

mieszkańców co do sprzedaży działek należących do danej miejscowości. Dodał, że sprzedaż 

takich działek jest obwarowana odpowiednimi przepisami i bez zgody mieszkańców nie 

można dokonać sprzedaży.  

 

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodnicząca zamknęła obrady Sesji. 

Protokołował: Magdalena Kozłowska 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

Małgorzata Jóźwiak 

 

 
Załącznik Nr 1 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr V z dnia 26 czerwca 2019 roku 

  Boćki, dn.: 26.06.2019r. 

1 1. Głosowanie za przyjęciem porządku obrad 

          GŁOSOWAŁO:  15     

          głosowało ZA: 15     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   



14 
 

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

 
Załącznik Nr 2 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr V z dnia 26 czerwca 2019 roku 

  Boćki, dn.: 26.06.2019r. 

2 2. Głosowanie za przyjęciem protokołu obrad IV Sesji Rady Gminy 
Boćki 

          GŁOSOWAŁO:  15     

          głosowało ZA: 12     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 3     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna WSTRZYMAŁ się   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

  
Załącznik Nr 3 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr V z dnia 26 czerwca 2019 roku 

  Boćki, dn.: 26.06.2019r. 

3 3. UCHWAŁA NR V/29/2019 RADY GMINY BOĆKI z dnia 26 czerwca 
2019 r. w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Boćki oraz określenie granic ich obwodów 

          GŁOSOWAŁO:  15     

          głosowało ZA: 15     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
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    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

  
 Załącznik Nr 4 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr V z dnia 26 czerwca 2019 roku 

  Boćki, dn.: 26.06.2019r. 

4 4. UCHWAŁA NR V/30/2019 RADY GMINY BOĆKI z dnia 26 czerwca 
2019 r. w sprawie ustalenia sieci publicznych oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form 
wychowania przedszkolnego przy szkołach podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Boćki 

          GŁOSOWAŁO:  15     

          głosowało ZA: 15     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   
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    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

  
 Załącznik Nr 5 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr V z dnia 26 czerwca 2019 roku 

  Boćki, dn.: 26.06.2019r. 

5 5. UCHWAŁA NR V/31/2019 RADY GMINY BOĆKI z dnia 26 czerwca 
2019 r. w sprawie przyjęcia "Regulaminu dostarczania wody 
i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Boćki" 

          GŁOSOWAŁO:  15     

          głosowało ZA: 11     

          głosowało PRZECIW: 2     

          WSTRZYMAŁO się: 2     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna WSTRZYMAŁ się   

    7 Król Adam głosował PRZECIW   

    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował PRZECIW   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

  
 Załącznik Nr 6 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr V z dnia 26 czerwca 2019 roku 

  Boćki, dn.: 26.06.2019r. 

6 6. UCHWAŁA NR V/32/2019 RADY GMINY BOĆKI z dnia 26 czerwca 
2019 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej 
opłaty 

          GŁOSOWAŁO:  15     

          głosowało ZA: 11     

          głosowało PRZECIW: 3     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   
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    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował PRZECIW   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna głosował PRZECIW   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował PRZECIW   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

  
 Załącznik Nr 7 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr V z dnia 26 czerwca 2019 roku 

  Boćki, dn.: 26.06.2019r. 

7 7. UCHWAŁA NR V/33/2019 RADY GMINY BOĆKI z dnia 26 czerwca 
2019 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Bielskiemu na przebudowę drogi powiatowej Nr 1751B Andryjanki -
Wygonowo, Etap II 

          GŁOSOWAŁO:  15     

          głosowało ZA: 15     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

  



18 
 

 Załącznik Nr 8 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr V z dnia 26 czerwca 2019 roku 

  Boćki, dn.: 26.06.2019r. 

8 8. UCHWAŁA NR V/34/2019 RADY GMINY BOĆKI z dnia 26 czerwca 
2019 r. w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019 

          GŁOSOWAŁO:  15     

          głosowało ZA: 14     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

  
  Załącznik Nr 9 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr V z dnia 26 czerwca 2019 roku 

  Boćki, dn.: 26.06.2019r. 

9 9. UCHWAŁA NR V/35/2019 RADY GMINY BOĆKI z dnia 26 czerwca 
2019 r. w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Boćki wotum zaufania 

          GŁOSOWAŁO:  15     

          głosowało ZA: 11     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 4     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna WSTRZYMAŁ się   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   
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    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł WSTRZYMAŁ się   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

  

Załącznik Nr 10 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr V z dnia 26 czerwca 2019 roku 

  Boćki, dn.: 26.06.2019r. 

10 10. UCHWAŁA NR  V/36/2019 w sprawie zatwierdzenia sprawozdań 
finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 
Boćki za 2018 rok 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 12     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 2     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna WSTRZYMAŁ się   

    7 Król Adam nie głosował   

    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

 
             Załącznik Nr 11 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr V z dnia 26 czerwca 2019 roku 

  Boćki, dn.: 26.06.2019r. 

11 11. UCHWAŁA NR V/37/2019 RADY GMINY BOĆKI z dnia 26 czerwca 
2019 r. w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Boćki 
z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok 

          GŁOSOWAŁO:  14     
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          głosowało ZA: 12     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 2     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna WSTRZYMAŁ się   

    7 Król Adam nie głosował   

    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

                  

 


